
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-511 (20int03052) 
 
Datum indiening: 13 juli 2020 
 
Onderwerp:  Adequate ventilatie onderwijs en ander gemeentelijk vastgoed 
 
Naam indiener: Janita Hanekamp en Mariël de Vries, D66 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
  

1. In de media verschijnen steeds meer artikelen over de rol van aerosolen bij 
coronabesmettingen. Een grote groep internationale wetenschappers heeft hierover 
een brandbrief aan de WHO gestuurd, zo vermeldt de Gelderlander1 op 6 juli. In deze 
brief pleiten zij om expliciet aandacht te besteden aan ventilatie bij 
binnenbijeenkomsten. Omdat wetenschappelijk bewijs hiervoor nog niet is geleverd 
stelt het RIVM zich op het standpunt dat ventilatie-eisen pas opgeschroefd worden 
als er meer overtuigend wetenschappelijk bewijs komt. Er wordt door voornoemde 
wetenschappers gepleit voor een strengere eis dan alleen de eis in het bouwbesluit. 

2. De gemeente Overbetuwe is verantwoordelijk voor een adequaat binnenklimaat in 
haar eigen vastgoed, waaronder vele gebouwen met een maatschappelijke functie 
zoals scholen, dorpshuizen etc. 

3.  Uit het onderzoek2 van HEVO uit het voorjaar van 2019 naar de kwaliteit van  
 onderwijshuisvesting in Overbetuwe blijkt dat bij ruim de helft van de scholen het  
 ‘binnenklimaat’, waaronder ventilatie valt een onvoldoende scoort. 
 
Onze vragen. 

1. Is, behalve van scholen, in beeld hoe het met het binnenklimaat en in bijzonder 
de ventilatie gesteld is in gebouwen van de gemeente die een maatschappelijke 
functie hebben? Zo ja, wat is de stand van zaken en kunnen wij daar meer 
informatie over krijgen? Zo nee, zijn er plannen voor om dit in beeld te krijgen? 

2. Welke maatregelen zijn bij welke scholen sinds het voorjaar van 2019 getroffen 
om het binnenklimaat te verbeteren en op welke scholen wordt nu nog een 
‘onvoldoende’ gescoord? 

3. Op welke wijze is de gemeente in overleg met beheerders en gebruikers van 
gemeentelijk vastgoed over het belang goede ventilatie? 

4. Welke acties worden ondernomen om bouwkundige of tijdelijke maatregelen te 
nemen om de ventilatie indien nodig versneld op het juiste niveau te krijgen,? 

5.   Wat is er van de raad nodig om eventueel versneld maatregelen te nemen om  
      ventilatie in gemeentelijk vastgoed op het juiste niveau te krijgen? 

                                                           
1
 Link naar vernoemd artikel in de Gelderlander:  

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland
%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-
serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C8
4df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVTh
RlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0 
 
2
 Link naar de quickscan van HEVO (ook te vinden bij raadsstukken 2 december 2019, punt 20)  

https://portal.ibabs.eu/Agenda/View/2bbeb725-d2fb-49e2-9d29-b91f20aeaf89/10000001/2019  

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVThRlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVThRlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVThRlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVThRlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https:%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Fbinnenland%2Fneem-verspreiding-van-coronavirus-via-aerosolen-nu-eindelijk-eens-serieus~a02078859%2F&amp;data=02%7C01%7C%7Cd49113da3a8f4cdcb6c808d8217a9508%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637296157646088588&amp;sdata=BQe8xKVThRlReuTeEZq974hOXSyKnwRHrkjuRQQx7jU%3D&amp;reserved=0
https://portal.ibabs.eu/Agenda/View/2bbeb725-d2fb-49e2-9d29-b91f20aeaf89/10000001/2019


 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Janita Hanekamp en Mariël de Vries, D66 
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